
 

 

Protokół  

ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z mieszkańcami Osiedla Lenartowice 

 

 

 W dniu 23.02.2017 r. o godzinie 19.00 w siedzibie Rady Osiedla Lenartowice przy  

ul. Nowowiejskiej 8 odbyło się spotkanie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle  

z mieszkańcami osiedla Lenartowice.  

W spotkaniu brali udział następujący przedstawiciele Gminy Kędzierzyn-Koźle:  

1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska, 

2. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Artur Maruszczak,, 

3. Pracownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego – Agnieszka Plucik (protokolant). 

Na sali był również obecny Radny Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle– Ryszard Masalski. 

 

W trakcie spotkania omówione zostały następujące zagadnienia:  

 

I. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle poinformowała zebranych mieszkańców o:  

 

1. Rozpoczęciu konsultacji w sprawie Budżetu Obywatelskiego w 2017 roku. Kwota 

wynikająca z podziału rezerwy celowej utworzonej w budżecie miasta na 2017 rok jest 

wyższa niż w 2016 roku i wynosi 1.500.000 zł (w roku 2016 wynosiła ok. 1.200.000 zł). 

Kwota ta została podzielona na szesnaście Osiedli, proporcjonalnie do liczby ich 

mieszkańców. Kwota przypadająca dla osiedla Lenartowice wynosi 44.245,00 zł. Wnioski 

zawierające propozycje zadań zgłaszane były do dnia 31.01.2017 r. Teraz są 

weryfikowane i opiniowane. Od 01.03.2017 r. zadania zostaną poddane konsultacji 

z mieszkańcami miasta. Prezydent Miasta zaprosiła wszystkich mieszkańców osiedla do 

głosowania.  

Na osiedlu Lenartowice zgłoszony został następujący wniosek o wyposażenie osiedlowej 

strefy rekreacyjno-wypoczynkowej w sprzęt i urządzenia służące organizacji działań 

integracyjnych i prorodzinnych mieszkańców Lenartowic. 

2. Rozpoczęciu budowy nowego kompleksu basenowo - rekreacyjnego na osiedlu Azoty. 

W ramach tej inwestycji przewidziano budowę krytej pływalni, basenów otwartych oraz 

placu zabaw i boisk. Otwarcie kompleksu zaplanowane jest na koniec 2017 roku. 

Kompleks będzie miał charakter rekreacyjny. 

3. Dalszej przebudowie al. Jana Pawła II. W 2017 r. planowana jest kontynuacja prac na 

odcinku od skrzyżowania ul. Głowackiego z ul. Matejki do skrzyżowania z ul. Wojska 

Polskiego. Na skrzyżowaniu ul. Miłej z ul.1 Maja, dla poprawy bezpieczeństwa, 

powstanie rondo. Przy realizacji tego zadania planuje się również zagospodarowanie 

terenów zielonych w Parku Pojednania. Zakończenie inwestycji planowane jest na koniec 

2017 roku. 

4. Utworzeniu hospicjum. W wyniku odpowiednich analiz i ekspertyz wybrany został 

budynek po byłym Publicznym Przedszkolu przy ul. Szymanowskiego 33A w Kłodnicy. 

Obecnie kończą się prace nad wykonaniem projektu technicznego. Zaraz potem Gmina 

rozpocznie prace remontowe. Zakończenie prac planuje się w pierwszym kwartale 2018 r.  

5. Planach rozbudowy Cmentarza Komunalnego przy ul. Gajowej. Gmina dokonała, za 

dopłatą, wymiany gruntów z Lasami Państwowymi. Obecnie trwa przygotowywanie 

dokumentacji technicznej rozbudowy cmentarza. Rozpoczęcie robót nastąpi w drugiej 

połowie 2017 roku.  

6. Rozpoczęciu prac inwestycyjnych w Kozielskim Porcie i planach budowy pierwszego 

terminala przeładunkowego. Pod koniec 2015 r. Gmina podpisała z inwestorem umowę na 



 

 

dzierżawę tego terenu. W ciągu kilku lat w zniszczonym Porcie ma powstać nowoczesny 

terminal przeładunkowy. Przewóz produktów do terminala odbywać się będzie 

transportem drogowym i kolejowym, a w późniejszym czasie transportem wodnym. 

7. Przetargu na dokumentację projektowo-kosztorysową na remont Rynku Kozielskiego. 

Wpłynęły cztery oferty, których otwarcie odbyło się dnia 21.02.2017 r. Najniższa oferta to 

115.620,00 zł. Przetargu jeszcze nie rozstrzygnięto.  

 

II. Mieszkańcy osiedla zadawali pytania i zgłaszali następujące wnioski: 

 

1. Zapytanie dotyczące budowy drogi ul. Nałkowskiej, o którą mieszkańcy dopominają się od 

wielu lat. 

Prezydent Miasta poinformowała, że zarządcą tej drogi jest Starostwo Powiatowe i Gmina 

nie może remontować tej drogi. Prezydent Miasta porozmawia w tej sprawie ze Starostą 

Powiatu. Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że podobnie ma się sprawa  

z drogą wyjazdową z kurników. Gmina chciałaby wyremontować te drogi przy okazji 

remontu ul. Nowowiejskiej, ale decyzja należy do Starostwa Powiatowego. Koszt remontu 

ul. Nałkowskiej jest duży, ponieważ konieczna jest tam także budowa kanalizacji 

burzowej. 

 

2. Zapytanie dotyczące ul. Połanieckich, kiedy będzie remontowana. 

Prezydent Miasta poinformowała, że budżet miasta nie przewiduje remontu tej drogi  

w tym roku. 

 

3. Zapytanie odnośnie oświetlenia ul. Modrzejewskiej. 

Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że uzupełniamy oświetlenie w mieście, ale  

w tym roku nie uda się doświetlić ul. Modrzejewskiej. 

 

4. Zapytanie w sprawie nie wyremontowanej  połowy ul. Połanieckich. 

Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że pół drogi jest własnością osoby prywatnej  

i Gmina nie może wykonać jej remontu.  

 

5. Zapytanie dotyczące sprzedaży budynku siedziby Rady Osiedla. 

Prezydent Miasta poinformowała, że pierwotnie był pomysł, żeby w budynku powstało 

hospicjum, ale z powodów braku możliwości zmiany przeznaczenia nieruchomości  

w planie zagospodarowania przestrzennego stało się to niemożliwe. Budynek jest 

wykorzystany w nieznacznym stopniu, a koszty utrzymania wysokie – w roku 2016 

wynosiły  18.000 zł. Ponieważ przez ponad rok nie udało się znaleźć inwestora, Gmina 

zdecydowała się na sprzedaż budynku.  

 

6. Wniosek Przewodniczącego Rady Osiedla o zawieszenie procedury przetargowej, 

ponieważ znalazła się fundacja chętna do wynajęcia części budynku, gdzie mieściłoby się  

przedszkole. 

Prezydent Miasta zgodziła się na zatrzymanie procedury przetargowej. Przedstawiciel 

Fundacji i Rada Osiedla ma przedstawić konkretny plan funkcjonowania budynku  

z kosztami utrzymania. Prezydent Miasta zaproponowała termin spotkania w tym temacie 

w dniu 20 marca 2017 roku. 

 

 

 

 



 

 

7. Zapytanie odnośnie dotacji do wymiany pieców centralnego ogrzewania na ekologiczne. 

Prezydent Miasta poinformowała, że Gmina od kilku lat dofinansowuje wymianę pieców 

centralnego ogrzewania na ekologiczne, ponieważ wszystkim zależy na poprawie 

czystości powietrza w mieście. W 2016 roku udzielono około 80 takich dotacji. 

 

8. Zapytanie mieszkańców, czy MZEC Sp. z o.o. rozszerzy sieć na inne osiedla i jaki byłby 

ewentualny koszt przyłączenia się dla indywidualnego odbiorcy. 

Prezydent Miasta poinformowała, że w chwili obecnej nie jest w stanie odpowiedzieć jaki 

byłby koszt ogrzewania dla indywidualnego odbiorcy. Prezes MZEC Sp. z o.o. 

przygotowuje projekt techniczny wraz z kosztorysem dla całego miasta, ale koszt będzie 

zależał od tego czy wszyscy mieszkańcy danego osiedla wyrażą zgodę na takie 

rozwiązanie.  

 

9. Zapytanie o budowę drogi na cmentarz Kuźniczka. 

Prezydent Miasta poinformowała, że zarządcą drogi jest Nadleśnictwo Kędzierzyn i jest to 

zadanie na przyszłe lata. 

 

10. Zapytanie dotyczące utworzenia zakładu utylizacji zużytych opon.  

Prezydent Miasta poinformowała, że powstanie tego zakładu jest planowane na terenie 

przemysłowym  na osiedlu Blachownia. Jest to teren prywatny, a nie gminny. Mimo to, 

Pani Prezydent odbyła rozmowę z Prezesem tej firmy, który poinformował ją, że opony 

będą utylizowane za pomocą nowoczesnego procesu zwanego termolizą. W procesie tym 

utylizuje się odpady w szczelnie zamkniętej instalacji, która jest bezpieczna i nie 

powoduje emisji szkodliwych substancji do powietrza. Spotkanie z przedstawicielami 

inwestora odbędzie się na osiedlu Blachownia po 10 marca 2017 r. 

 

W związku z brakiem dalszych pytań ze strony mieszkańców spotkanie zakończono.  

 

 

 


